

This statement provides you with key information about this product.
This statement is part of the offering document.
July 2021

يوفر لك هذا البيان معلومات أساسية حول هذا المنتج.
يُعد هذا البيان جزءاً من وثيقة العرض.
يوليو 2021

Chequebook Services		خدمات دفتر الشيكات
لمحة عامة About	<ul style="list-style-type: none"> A convenient method of payment. Cheque payments are usually less expensive than some electronic payment method and has no limits in the cheque amount. 	<ul style="list-style-type: none"> وسيلة مريحة للدفع، عادةً ما تكون مدفوعات الشيكات أقل تكلفةً من بعض طرق الدفع الإلكترونية، ولا توجد حدود لمبلغ الشيك.
من المؤهل لفتح الحساب؟ Who is It For?	<ul style="list-style-type: none"> Current Account holders except Illiterate or Minor Account holders Chequebooks may be issued to Blind customers where POA is in place All requests are subject for approval. 	<ul style="list-style-type: none"> أصحاب الحسابات الجارية، باستثناء الأميين والقاصرين. قد يتم إصدار دفاتر شيكات للعملاء المكفوفين شريطة تقديم توكيل رسمي. تخضع جميع الطلبات للاعتماد.
ما هي المميزات الخاصة؟ What Makes It Special?	<ul style="list-style-type: none"> NBK UAE chequebooks are equipped with the minimum security features as prescribed by the Central Bank of the UAE 	<ul style="list-style-type: none"> تتمتع دفاتر شيكات بنك الكويت الوطني-الإمارات بالحد الأدنى من ميزات الأمان على النحو المنصوص عليه من قبل البنك المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة.
ما هي الشروط والمتطلبات؟ How Do I Get It?	<ul style="list-style-type: none"> Over-the-counter through one of our Relationship Officers Online Banking Channel 	<ul style="list-style-type: none"> التعامل المباشر مع أحد مسؤولي العلاقات لدينا. قناة الخدمات المصرفية عبر الإنترنت.
معدلات الفائدة Interest Rates	<ul style="list-style-type: none"> Not Applicable 	<ul style="list-style-type: none"> لا ينطبق
الرسوم والعمولات Fees and Charges	<p>Issuance</p> <ul style="list-style-type: none"> First chequebook of 10 leaves is free Additional chequebook of 25 leaves – AED 25 per chequebook <p>Stop Payment</p> <ul style="list-style-type: none"> AED 50 (per instrument/cheque) 	<p>الإصدار</p> <ul style="list-style-type: none"> يشتمل دفتر الشيكات الأول على عشر أوراق مجانية. دفتر شيكات إضافي مكون من 25 ورقة - 25 درهماً إماراتياً لكل دفتر شيكات. <p>إيقاف الدفع</p> <ul style="list-style-type: none"> 50 درهماً (لكل صك / شيك).
هل تتوفر دفاتر الشيكات بعملة أخرى بخلاف الدرهم الإماراتي؟ Are chequebooks available in other currencies other than AED?	<ul style="list-style-type: none"> No 	<ul style="list-style-type: none"> كلا
ما هي المعلومات / الوثائق التي يجب تقديمها للتقدم بطلب للحصول على دفتر شيكات؟ What information/ documents do i need to provide to apply for a chequebook?	<p>Documents required for individuals*</p> <ul style="list-style-type: none"> Copy of passport(s) and original passport(s) for validation or Copy of UAE Emirates ID and original for validation for UAE Residents or Copy of Kuwait Civil ID and original for validation for Kuwait Residents Signed chequebook Request Form Signed NBKUAE Consent Form to obtain and disclosure information to Central Bank of the UAE and/or AI Etihad Credit Bureau <p>Documents required for Company Accounts*:</p> <ul style="list-style-type: none"> Copy of Trade License Signed chequebook Request Form Signed NBKUAE Consent Form to obtain and disclosure information to Central Bank of the UAE and/or AI Etihad Credit Bureau <p>Documents required salary accounts*</p> <ul style="list-style-type: none"> Copy of passport(s) and original passport(s) for validation or Copy of UAE Emirates ID and original for validation for UAE Residents or Copy of Kuwait Civil ID and original for validation for Kuwait Residents Signed chequebook Request Form Signed NBKUAE Consent Form to obtain and disclosure information to Central Bank of the UAE and/or AI Etihad Credit Bureau Signed letter from the Company confirming chequebook request <p><small>*additional documents may be required as per regulatory requirements and bank's internal policy.</small></p>	<p>الوثائق المطلوبة للأفراد *</p> <ul style="list-style-type: none"> نسخة من جواز/جوازات السفر وجواز/جوازات السفر الأصلية لأغراض التحقق أو نسخة من الهوية الإماراتية والأصل للتحقق بالنسبة للمقيمين في دولة الإمارات العربية المتحدة أو صورة من البطاقة المدنية الكويتية والأصل للتحقق بالنسبة للمقيمين في الكويت نموذج طلب دفتر شيكات موقع نموذج موافقة موقع من بنك الكويت الوطني-الإمارات المتحدة للكشف عن المعلومات لمصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي و/أو مكتب الاتحاد للمعلومات الائتمانية <p>الوثائق المطلوبة لحسابات الشركات *</p> <ul style="list-style-type: none"> نسخة من الرخصة التجارية نموذج طلب دفتر شيكات موقع نموذج موافقة موقع من بنك الكويت الوطني-الإمارات المتحدة للكشف عن المعلومات لمصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي و/أو مكتب الاتحاد للمعلومات الائتمانية <p>الوثائق المطلوبة لحسابات الراتب *</p> <ul style="list-style-type: none"> نسخة من جواز/جوازات السفر وجواز/جوازات السفر الأصلية لأغراض التحقق أو نسخة من الهوية الإماراتية والأصل للتحقق بالنسبة للمقيمين في دولة الإمارات العربية المتحدة أو صورة من البطاقة المدنية الكويتية والأصل للتحقق بالنسبة للمقيمين في الكويت نموذج طلب دفتر شيكات موقع نموذج موافقة موقع من بنك الكويت الوطني-الإمارات المتحدة للكشف عن المعلومات لمصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي و/أو مكتب الاتحاد للمعلومات الائتمانية خطاب موقع من الشركة يؤكد طلب دفتر الشيكات <p><small>* قد يلزم تقديم وثائق إضافية وفقاً للمتطلبات التنظيمية والسياسة الداخلية للبنك.</small></p>
كيف يمكنني طلب إيقاف دفع الشيك الخاص بي؟ How can I place a stop payment on my cheque?	<ul style="list-style-type: none"> A stop payment order can be requested for a cheque that has not been presented. You may visit the branch and submit a formal request along with a police report if the cheque/chequebook is lost or stolen. 	<ul style="list-style-type: none"> يمكن طلب أمر إيقاف الدفع لشيك لم يتم تقديمه. يمكنك زيارة الفرع وتقديم طلب رسمي مصحوباً بتقرير الشرطة في حالة ضياع الشيك / دفتر الشيكات أو سرقة.
ما هي تداعيات الشيك المرتجع؟ What are the repercussions of a returned cheque?	<ul style="list-style-type: none"> The customer is tensure that funds are available upon issuance of a cheque tavoid the following: <ul style="list-style-type: none"> Closure of the current account (4 returned cheques in 1 year) and / or A negative report tthe Credit Information Agency. 	<ul style="list-style-type: none"> على العميل التأكد من توافر الأموال عند إصدار أي شيك لتجنب ما يلي: <ul style="list-style-type: none"> إغلاق الحساب الجاري (4 شيكات مرتجعة في سنة واحدة) و/ أو تقرير سلبي لوكالة المعلومات الائتمانية.

You Must Know

بتعين عليك معرفة ما يلي:

<p>Safeguarding: It is important to exercise great care in safeguarding your cheques and ensure that they are used only by yourself/yourself or by legally authorized representative(s) for the purpose of withdrawing funds from your account. In the event of any of the cheques being lost, mislaid or extracted by third-party, the Bank should be advised immediately. The Bank will not be held responsible should any such cheque be honoured by the Bank, despite the fact that the signature(s) thereon be forged or counterfeited.</p>	<p>الحماية: من الأهمية بمكان توفى الحذر الشديد في حماية الشيكات الخاصة بك والتأكد من استخدامها فقط من قبلك أو من قبل ممثلك المفوضين قانوناً لغرض سحب الأموال من حسابك. في حالة ضياع أي من الشيكات أو إصدارها من قبل طرف ثالث، يجب إخطار البنك على الفور. لن يكون البنك مسؤولاً في حالة تأييد أي من تلك الشيكات من طرفه، حتى وإن كان التوقيع/التوقيعات عليه مزورة.</p>
<p>Terms and Conditions: The Bank may refuse to execute any requests, instructions or services requested by the Consumer in the event of a Consumer's failure to comply to the Bank's terms and conditions before and during the Consumer's dealings with the Bank. The Bank shall give Consumers a minimum of 60 calendar days' notice before any permissible changes the terms and conditions of a Financial Product and/or Service, including changes Fees, can take effect. For updated fees/charges, you may visit our website or visit our branches.</p>	<p>الشروط والأحكام: يجوز للبنك رفض تنفيذ أي طلبات أو تعليمات أو خدمات يطلبها المستهلك في حالة تخلف المستهلك عن الامتثال لشروط وأحكام البنك قبل وأثناء تعامل المستهلك مع البنك. يلتزم البنك بتزويد العملاء بإشعار بفترة 60 يوماً على الأقل قبل إنفاذ أي تغييرات مسموح بها على شروط وأحكام المنتج المالي و/أو الخدمة المالية، بما في ذلك التغييرات في الرسوم. للحصول على معلومات محدثة عن الرسوم، يمكنك زيارة موقعنا على الإنترنت أو زيارة فروعنا.</p>

Would like to know more?

هل ترغب في معرفة المزيد؟

Please contact us on 00971 4 3161700
or visit one of our branches in the UAE
or NBK International Branches for more details.

يرجى الاتصال بنا على الرقم 009714 3161700،
أو زيارة أحد فروعنا في دولة الإمارات العربية المتحدة
أو فروع بنك الكويت الوطني الدولية لمزيد من التفاصيل.

How can you make a complaint?

Complaint Management Unit: Ground Floor,
Latifa Tower Sheikh Zayed Road Dubai, UAE
Post Box: 9293
Phone: 00971 4 3161600
Fax: 00971 4 3888588
Email: UAE-CustomerComplaint@nbk.com
Website: www.nbk.com/uae

كيف يمكنك تقديم شكوى؟
وحدة إدارة الشكاوى: الطابق الأرضي، برج لطيفة،
شارع الشيخ زايد، دبي، الإمارات العربية المتحدة
صندوق بريد 9293
هاتف: 009714 3161600
الفاكس: 009714 3888588
بريد إلكتروني: UAE-CustomerComplaint@nbk.com
موقع الكتروني: www.nbk.com/uae

By Signing The Below, I Acknowledge Receiving The Documents Marked Above

Signature			
Customer Name			
Mobile Number			
Email Address			
Date			
For Official Use			
Staff Name & ID			
Staff Initial			
Date			

بالتوقيع أدناه، أقر باستلام الوثائق المشار إليها أعلاه

			التوقيع
			اسم العميل
			رقم الجوال
			البريد الإلكتروني
			التاريخ
للاستخدام الرسمي			
			اسم ورقم الموظف
			توقيع الحروف الأولى
			التاريخ